
Referat fra styremøte LOV 

26.5.2014 

1 Tilstede var: Formannen, Tom Jørgensen, Unnur Sande, Luisa Klaveness. Forfall:  Anne Gro 

Jåtog 

1. Ingen kommentarer til gamle styrereferater eller referat fra vei-inspeksjonen. 

2. Klargjøring før generalforsamlingen går for fullt. Følgende fordeling: Unnur skriver 

regnskapet og legger frem, Danckert skriver styrets årsberetning. Forslaget er lagt 

frem og det fremkom ingen kommentarer. Luisa legger frem forslag til 

eksklusjonsparagraf. Denne ble finpusset og styret er nå enige. Torvald Klem redegjør 

for øyvellenes bryggesameie. Magne Jåtog redegjør for Lille Oust bryggesameie. 

3. Utbedring av veiene etter Dyre Moe’s herjinger ved Terje Torp. Tom tar kontakt og 

har gjort dette. 

4.  Avtalen med Terje Torp om bryggbrokarene på langbrygga er sagt opp etter tre år 

uten at noe har skjedd. Nye forespørsler er gjort, men ikke endelig avklaret.  

5. Dugnad er på det nærmeste avklart. Det blir kjørt sand på veien på Lille Bjørnen. 

6. Kloppen på golfbanen og søppelstativ på Scheens brygge er vurdert, men ikke 

bestemt enda. 

7. Nytt styremøte 16. juni kl 2000 hos formannen. 

Oslo 14. juni 2014   

 

Claus Danckert Krohn, formann. 

 

 


